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ZAPISNIK 

SA 33. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 26. travanj 2022. (utorak) s početkom u 17 i 30 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO  
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO  
 
Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice VMO Podmurvice održane 30. ožujka 2022. 2022. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2023. godinu  
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
AD – 1  
Temeljem poziva građanima, ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih objekata i 
udrugama građana da se u sjedištima mjesnih odbora zaprimaju prijedlozi za uređenje i 
održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2023. godinu Vijeću MO 
Podmurvice pristigli su zahtjevi i prijedlozi. Temeljem pristiglih prijedloga građana i prijedloga 
vijećnika MO Podmurvice sastavljena je lista Prijedloga prioriteta za 2023. godinu koja se predaje 
nadležnom Komunalnom sustavu na daljnju obradu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Na temelju prijedloga izradit će se program i 
utvrditi prioritete za 2023. godinu koji će po njihovom usvajanju na Gradskom vijeću 
činiti sastavni dio Plana raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture.  



  
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Čandekovoj ulici kod kućnog broja 8 ispred ulaza nalaze se tri drvene klupe. Jedna klupa je 
oštećena i potrebno zamjena jedne letve te bojanje sve tri klupe.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav.   

 
AD – 2 – 2 
U Ulici Andree Benussi na velikom zavoju prema raskršću sa Ulicom Maria Špilera na kolniku ima 
nekoliko udarnih rupa koje treba sanirati.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i TD Rijeka plus.   
 

AD – 2 – 3 
Zaprimili smo zahtjev stanara Rujevica 3 koji traže da se sanira ulica, izgradi nogostup, oreže bor 
ispred zgrade. Tuže se na remećenje javnog reda i mira te držanja životinja. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i TD Rijeka plus. 

 
AD – 2 – 4  
Stanari Branimira Markovića kućni broj 15 proslijedili su pritužbu zbog izmeta mački u okolišu zgrada 
te traže da se mačke lutalice kastriraju. 
 
Zaključak: 

Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Za subotu, 14. svibnja planirana je nova vođena edukativna šetnja u suradnji sa Theodorom de 
Canziani, okupljanje zainteresiranih je ispred ulaza u sjedište Javno vatrogasne postrojbe Grada 
Rijeka u Krešimirovoj ulici u 10 sati. Tema: Lazaret sv. Karla Bartolomejskog i Vojno pomorska 
akademija današnja zgrada Kliničkog bolničkog centra Rijeka.   
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 

Sjednica je završila u 18,50 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                               Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                            
                       Đulijana Desanti                                                                   Jadranka Žikić 
 

 


